
 

 Styrelsen för Blåbandisternas fjällgårdsförening, Blå Gården, 

lämnar följande verksamhetsberättelse för år 2024 

 

Årsmöte  

Årsmötet år 2024 ägde rum 28 april 2024 i Pingstkyrkan Robertsfors 

 

Styrelse 2024  

Sören Lundgren, ordförande  

Karl-Gunnar Miltsis, kassör  

Lars Lindgren, bokningsansvarig  

Marianne Fridh, ledamot 
Britt Andersson, ledamot 

Markus Lindgren, ledamot 

Rikard Bäckström, ledamot 

  

 

Styrelsemöten  

Styrelsen har haft 5 sammanträden fördelat på två telefonmöten och tre 

där man träffades fysiskt.  

 

Sommarvärdar  

Under sommaren har det varit två personer som städat och gjort det fint 

på tomten. Det var Marianne Fridh och Magdalena Lee som deltog. 
 

Gåvor 

Styrelsen tackar för alla gåvor under året. Hemmavinsten har gett oss 

gåvor på ca 10 000 kr Stort tack även till gåvor via swish 

 

Städbolag 

Sedan den 1 augusti 2024 har vi anlitat städbolaget Clean Hemavan som 

gör städöversyn i stugorna efter att hyresgästerna städat ut. Hyresgäster 

faktureras 375 kr för översyn och betalar 500 kr i depositionsavgift. Är 

städningen ok återbetalas 500 kr till hyresgästen. Styrelsen tycker att det 

har fungerat riktigt bra. Tidigare år har Blå Gården betalat städning som 

orsakats av att hyresgästen städat dåligt. Nu slipper vi det och 

hyresgästerna städar bättre. 
 

Arbetsdag 

Det har ordnats några arbetstillfällen under sommaren där det målats 

vindskivor, och ena gaveln på stugan björken. Klippning av gräsmattan 

har skett flera tillfällen. 

 

Ansökan inventeringsplan 

Styrelsen har beslutat att prioritera ansöka om nya fönster samt 

värmepumpar. Beslut kommer under sommaren. 

 

Ansökan Våra Gårdars skadeförebyggande fond 

En ansökan är skickad för montering av dörrar och digitalt lås 
 

 



Borttagning av träd 

Fredrik och Malin Berggren samt Erik och Markus Lindgren såg till att tre 

träd fälldes som man sen sågade och klööv upp. 

 

Beläggning  

Även detta år blev det många gästnätter. Under fyra veckor var stugan 

Björken uthyrd till en firma som arbetade med vägomläggning i Hemavan. 

Stugan Granen var under två veckor uthyrd till ett byggföretag. 

 

Här följer statistiken för antalet gästnätter för de senaste 10 åren.  

2015: 1 276 2016: 1 112 

2017: 1 150 2018: 1 172 
2019: 1 159 2020: 1 084 

2021: 798 (avser corona) 

2022: 2 040 2023: 1 566 

2024: 1 430 

 

Styrelsens slutord för 2024 

Antalet gästnätter har blivit en liten nedgång sedan föregående år. 

Styrelsen har märkt att uthyrningen sommar och höst har minskat ganska 

mycket så där hoppas vi att det kan bli bättre kommande sommar. Vinter-

säsongen är den bästa tiden med mycket uthyrning. Vår uppgift att 

förvalta gårdarna är prio och ekonomiska medel ska göra det möjligt. 


